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Aanwezig: stemgerechtigd   

• Elwyn Moerenhout, AC cultuur-toerisme, voorzitter  

• Vincent De Pauw, AC cultuur-toerisme 

• Freddy Wouters, Archief 

• Willy Van Mol, AC Senioren, ondervoorziter  

• Freddy Vercauteren, AC Sport   

• Patrick De Meersman, AC Sport   

• Lieve Maes, AC Bibliotheek  

• Brunhilde Verhavert, Archief 

• Jolien De Ridder, Jeugdraad 

 

Aanwezig: niet-stemgerechtigd 

• Jan Couck, Schepen Cultuur   

• Johan Deleu, Schepen Sport   

• Sigrid De Backer, Coördinator Vrijetijd  

Verontschuldigd 

• Kati De Maesschalck, Muziek- en Woordacademie August De Boeck   

• Sharon Van Rode, Jeugdraad  

Afwezig 

• Eliane Laurent, AC Senioren 

• Els De Vuyst, Academie beeldende en audiovisuele kunsten 

• Kenneth De Clercq, AC Bibliotheek  

 

 

Verslag vergadering Vrijetijdsraad 

 

Datum: donderdag 3 september 2020 
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Agenda 

• Goedkeuring verslag 20 januari 2020 

• Advies Noodfonds 

• Evaluatie aanpassing van het reglement adviesraden en -commissies 

• Varia 

 

Agendapunt: goedkeuring verslag 20/01/2020  

Goedgekeurd – werd ook reeds via mail al goedgekeurd. 
 

Agendapunt: Noodfonds 

Noodfonds: zie advies 
 
Bij formulering van het advies kwamen ook nog twee ‘externe’ adviezen onder de aandacht. 
 
1. Ingezonden door de ondervoorzitter van de Vrijetijdsraad Willy Van Mol. Zie bijlage. Hij licht zijn 

bijkomende voorstel toe: 
Voorstel betreffende de inzet van coronastewards tijdens het weekend in de sporthal en dit invullen met 
de gemeentelijke vrijwilligerscentrale.  
Momenteel is er aan de voorzitters van de verenigingen die de sporthal gebruiken, een sporthalprotocol 
bezorgd. Deze duidt op de maatregelen die in de sporthal Heiveld geldig zijn én duidt hierbij op de 
verantwoordelijkheid van de verenigingen. De kleedkamers en douches blijven voorlopig tot 30 
september gesloten. Er wordt door de sportdienst aan een aangepast sporthalprotocol gewerkt voor 1 
oktober. Zodoende alle nieuwe maatregelen die in september genomen worden te integreren. Er is de 
wens om dan ook opnieuw de kleedruimtes ter beschikking te stellen.  
Momenteel bekijkt de sportdienst volop de mogelijkheden om op 1 oktober 2020 veilig te kunnen 
heropenen. Ze wensen dit ook te doen mits goede afspraken met de verenigingen die de sporthal 
gebruiken. Het college van burgemeester en schepenen zal hierin definitief beslissen. 
Schepen voor Sport stelt zich de vraag of zo’n organisatie door vrijwilligers kan? Of de gemeentelijke 
poetsdienst hierin ook nog de middelen heeft (en personeel) om dit correct op te volgen? En wie zal dit 
controleren? Vroeger ging men zonder probleem zonder te douchen op café, dus dit kan nu geen reden 
zijn om het niet te doen. 
Schepen voor cultuur vult aan dat op dit moment de gemeente de verantwoordelijkheid niet bij 
jobstudenten of vrijwilligers kan leggen. Welk statuut geven we deze vrijwilligers dan voor toch wel een 
grote verantwoordelijkheid? 
Patrick merkt ook op dat een vereniging dit zelf beter opneemt, daar elke vereniging zijn eigen richtlijnen 
uit zijn sportfederatie krijgt. Al deze verschillende richtlijnen zijn moeilijk op te volgen door één vrijwilliger. 
 
Advies op dit voorstel: De vrijetijdsraad, alsook de betrokken dienst, is van mening dat dit niet door het 
noodfonds moet opgenomen worden en dat verenigingen zelf verantwoordelijk zijn voor de hygiëne bij 
gebruik van de sportaccommodatie.  
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Bijkomende kwam aan het licht dat enkel de sporthalgebruikers het sporthalprotocol hebben 
doorgekregen. Er is de vraag om dit ook steeds naar de adviescommissie sport (of minimaal de voorzitter 
die dit toch dient te weten) te sturen en op de website te plaatsen. Mogelijks ook eens vermelden in 
Opwijk Info?  
 
Hierop verder, werd ook aangegeven dat er redelijk wat ‘publiek’ in de sporthal is. Mag dit momenteel? 
Kan hierop ook toegezien worden dat elke club wel degelijk de regels volgt en kan dit ook door 
sportdienst duidelijk aangegeven worden in de sporthal zelf? (ACTIE SPORTDIENST, Sigrid zal dit 
doorgeven) 
 

2. Ingezonden door de voetbalclub Eendracht Mazenzele Opwijk. Het voorstel van EMO werd reeds 
voldoende toegelicht en besproken op de adviescommissie sport. Een officieel schrijven van EMO 
volgde na de adviescommissie sport. Dit schrijven werd integraal voorgelezen tijdens de vrijetijdsraad. 
Zie hun schrijven in bijlage.  
De vrijetijdsraad ondersteund het advies van voetbalclub Eendracht Mazenzele Opwijk niet. Sport krijgt 
een grotere hap uit het budget (nl. verdubbeling van de subsidies) én sportclubs kunnen ook 
coronakosten indienen. Deze coronakosten worden door de club afgedaan als enkel handgel, doch 
beslaat dit veel meer. (zie aanvraagdocumenten).  
In hun advies beroepen ze zich op foutieve informatie vanuit de pers en citaten die niet in het decreet 
voorkomen. Zij beroepen zich op een citaat dat Minister Weyts tijdens een vergadering heeft gezegd, 
doch is deze niet weerhouden in effectieve beslissingen. Ook schepen Jan Couck stuurde een sms naar 
minister Weyts om dit te verifiëren. (*)  
De vrijetijdsraad gaat niet akkoord met de insinuatie van het kiezen van een ‘arbitraire datum’. Vanaf 1 
juli 2020 konden verenigingen hun werking opnieuw opstarten en mochten er opnieuw evenementen 
georganiseerd worden. Tijdens de lockdown is was er geen werking mogelijk. Daarnaast worden er 
volgens EMO geen verliezen gedekt en gaat dit voorbij aan het decreet van het noodfonds. Ook dit is 
niet correct: zie officiële communicatie hierboven. Gemeente Opwijk kiest ervoor om zo breed mogelijk 
de echte coronakosten voor alle verenigingen te ondersteunen en op deze manier het hervatten van de 
werking, in moeilijke omstandigheden, toch aan te moedigen.  

 
3. De vrijetijdsraad betreurt de toon van de brief en het verwijtende karakter tov van de ambtenaren, die in 

deze zaak goed werk gepresteerd hebben. Zij verzoeken het college in deze op dit schrijven te reageren. 
Dit mag als bijkomend advies genoteerd worden. De schepen voor sport en schepen voor cultuur, hierbij 
aanwezig, nemen dit mee naar het eerstvolgende college. 

 
 
(*) Pas op maandag 7 september werd effectief bevestigd door kabinet Weyts dat dit enkel een uitspraak 
was in een debat op het overleg, maar dit geen richtlijn is die weerhouden werd. 

 

Agendapunt: Evaluatie reglement adviesraden 

Wordt voorlopig uitgesteld totdat alle commissies/raden zijn samengekomen. 
Graag iedereen aansporen om dit voor einde oktober te doen. Op deze manier kan de vrijetijdsraad dit in 
november verder afhandelen. (ACTIE SIGRID) 
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Agendapunt: Varia  

Freddy: Betreurt dat het voorstel van Willy, specifiek over sport, niet eerst op de sportcommissie werd 
besproken.  
 
Patrick: Vrijetijdsraad meer bekendheid geven door iets voor iedereen te organiseren. Dit mag zelfs iets 
groots zijn waarmee kan uitgepakt worden. Een idee voor het post-coronatijdperk. Was normaliter zeker 
de bedoeling geweest iets te organiseren. Wordt zeker meegenomen om hier iets mee te doen. 
 
Willy: herbruikbare bekers? Is dit nog steeds definitief verplicht? Milieudienst is er mee bezig ism Intradura 
maar dit ligt nu ook stil met corona. 
 
Schepen Sport: benadrukt het variapunt van Freddy. De deskundige sport kan hierop duidelijk reageren 
dan en zaken kaderen. (o.a. sportprotocol had dan misschien ook toegelicht geweest) 
 
 
 

 

 

 

Verslag: Sigrid 
 
 

Datum volgende vergadering: nog te bepalen  

 

 


